

路城华人基督教会

Louisville Chinese Christian Church



高举基督、领人归主。

Exalting Christ and Leading People to Him.

【主日崇拜早上九點四十五分】

Bilingual Sunday Worship | 9:45am

教会网站 <https://www.louisvilleccc.org>

主日崇拜参加方式点击网站 YouTube 主日崇拜直播
每週三 7:30pm 網上禱告會点击网站滚动的红色链接
Zoom Meeting ID: 7750453072 Passcode: lccc

【教會目標 Goals for LCCC】

平衡发展教会功能。建立合神心意的教会。

Developing All Church's Functions.
Building A Church after God's Heart.



奉献专用信箱: P.O. Box 91926, KY 40291
网上奉献: www.LouisvilleCCC.org
6120 Lovers Lane Louisville, KY 40291
E-mail: LCCC6120@gmail.com

March 3, 2024

崇拜程序

三月三日 | 九點四十五分

报告 ----- 司会
序乐 ----- 静默
宣召 ----- 会众

169 地上的生命

赞美诗歌 ----- 领诗 / 会众
我心頌揚, 175 我靠近十架

祷告 ----- 司会
朗讀主禱文 ----- 会众
读经 ----- 司会

约翰 8:32-36

儿童祝福 ----- Bro. Troy Bullock
信息 ----- 黄兴丰牧师

“基督至上 16: 论自由”

回应诗歌 ----- 领诗 / 会众
166 請向我述說 主耶穌

恭守主餐 ----- 黄兴丰牧师
奉献、祷告 ----- 司会
祝祷 ----- 黄兴丰牧师
诗歌 ----- 领诗 / 会众

564 祝福頌

殿乐 ----- 默祷感恩

司會 Troy Bullock	領詩 邱清忠弟兄	音響、影視 余可為 & 邢嵘
翻譯 李姍姐妹		招待 Michael & 梁秀萍

ORDER OF WORSHIP

March 3 | 9:45am

Announcements ----- W.L.
Prelude ----- Meditation
Call to Worship ----- Cong.

169 Earthly Life and Ministry

Hymns of Praise ----- H. L./Cong.
Break Forth in Song, 175 I Come to the Cross

Prayer ----- W.L.
Reading Lord's Prayer ----- Cong.
Scripture Reading ----- W.L.

John 8:32-36

Blessing of Children ----- Bro. Troy Bullock
Sermon ----- Rev. George Wong

"Christ Above All 16: Freedom"

Hymn ----- H. L./Cong.
166 Tell Me the Story of Jesus

Communion ----- Rev. George Wong
Offertory and Prayer ----- W.L.
Benediction ----- Rev. George Wong
Hymns ----- H. L./Cong.

564 Benediction

Postlude ----- Silent Meditation

Worship leader Troy Bullock	Hymn Leader Jack Chiu	Sound & Video Kevin Yu & Rong Xing
Interpreter Sharon Li		Usher Michael & Sauping

【事工报告】

- 1) 陆太太 (陆李丽娟姐妹) 于上星期一在睡中安详回天家, 教会将在 3/16, 星期六 11am 「**追思礼拜**」在教会举行, 请弟兄姐妹参加礼拜, 也请通知朋友们。
- 2) 3/16 星期六 5pm, 「**第三届铁厨子**」厨艺大赛, 这次莱成华人教会将组团来共襄盛举, 还需要一些料理用品 (请参考海报), 请带来支持活动。欢迎大家踊跃参加, 请跟 Corey 报名。
- 3) 3/24 「**棕柎主日**」也是福音布道, 再次邀请保罗卫斯理牧师来我们教会讲道, 请邀请讲英语的朋友们来参加。当日主日学暂停, 也没有午餐供应。12:45pm 在大堂牧师带领「**禁食祷告会**」让我们学习禁食祷告, 与耶稣一同受苦。
- 4) 3/29, 星期五 7:30pm 将有「**耶稣受难日**」纪念礼拜。
- 5) 3/31 将在「**复活节主日**」受洗的成年、青少年及孩子 (12 岁以下需要父母陪上受洗课) 愿意在这一次受洗的人请与牧师联系。

代祷:

- 1) 为黄牧师在马来西亚的大姐黄淑娇(肠癌), 大哥黄兴明(淋巴癌), 祷告求主看顾与医治。
- 2) 为罹患重症的马岳春祷告, 黄牧师即将为他在家里受洗成为主的儿女。
- 3) 为弟兄姐妹健康 (季节性过敏、新冠症状、、、) 代祷, 求神怜悯医治。
- 4) 祈求教会弟兄姐妹们能怀抱对亲朋好友的热情和爱, 领人归主。
- 5) 为我们国家、为战火频传、社会的乱象祷告, 坚信主仍然掌权。

【 Announcements 】

1. Mrs. Lu (Sister Linda Lu) passed away peacefully to heaven last Monday. The church will hold a "**memorial service**" at 11am on Saturday, March 16th. Brothers and sisters are invited to attend the service. Please also notify us. friends.
2. The "**3rd Iron Chef**" cooking competition will be held on Saturday, March 16 at 5pm. This time Lexington Chinese Church will organize a group to participate in the event. We also need some cooking supplies (please refer to the poster). Please bring your support to the event. Everyone is welcome to participate, please sign up with Corey.
3. "**Palm Sunday**" on March 24 is also a gospel sermon. We once again invite Pastor Paul Wesley to preach in our church. Please invite English-speaking friends to participate. Sunday school is closed that day and no lunch will be served. 12:45pm The pastor leads a "**fasting and prayer meeting**" in the lobby so that we can learn to fast and pray and suffer with Jesus.
4. There will be a "**Good Friday**" memorial service on Friday, 3/29, at 7:30pm.
5. Adults, teenagers and children who will be baptized on **Easter Sunday** on March 31 (those under 12 years old need to be accompanied by their parents to attend the baptism class). Those who are interested in being baptized at this time please contact the pastor.

Prayers:

- 1) Pray for the Lord's care and healing for Pastor Wong's eldest sister Huang Shujiao (intestinal cancer) and eldest brother Huang Xingming (lymphoma) in Malaysia.
- 2) Pray for Ma, Yu Chun, who is seriously ill. Pastor Huang will soon baptize him at home and become a child of the Lord.
- 3) Pray for the health of brothers and sisters (seasonal allergies, COVID symptoms) and ask God for mercy and healing.
- 4) Pray that brothers and sisters in the church can lead people to the Lord with enthusiasm and love for their relatives and friends.
- 5) Pray for our country, the frequent wars, and the chaos in society, and firmly believe that the Lord is still in control.

【 上周出席人数 Last Week Attendance 】

主日崇拜	Sunday Worship	92
祷告会 (每周三)	Prayer Meeting (Wed.)	15

【 2024 奉献报告 Offering Report 】

年度预算	Annual Budget	\$278,202.00
每月平均预算	Monthly Budget	\$28,183.50
二月奉献	February Total	\$14,219.42
累积奉献	Total Offering	\$27,545.42

教会网上奉献 www.LouisvilleCCC.org
邮寄奉献信箱 P.O. Box 91926, KY 40291

March 10 【下主日事奉人员 Next Service Personnel】

讲员 Speaker	黄兴丰牧师 Rev. George Wong
领会 Worship Leader	邱清忠弟兄 Jack Chiu
领诗 Hymn Leader	Iris 吴丽圆 & Lili 柯黎丽
翻译 Interpreter	Simon Wang 王思靛
音影 Sound& Video	余可为 Kevin Yu & 邢嵘 Rong Xing
招待 Usher	Michael Boykin 梁秀萍 Sauping

【主日学 Sunday school class】

慕道班	谢秀莉师母	图书室
门徒训练	邱清忠弟兄	饭厅
使徒书信	杨红姐妹	Room 18
Grade 7~12	Corey Vaughan	Room 20
ESL 圣经学习	Ann Worful	Room 36
English Adult	Michael Boykin	Room 38
广东组	苏慕尧 Jason Su	Room 41

【歡迎加入團契 Welcome Fellowship】

名称	负责人	聚會時間
广东组	苏慕尧 Jason Su	周五 8pm~
中美团契	吴丽圆 Iris Howard	周五 7:30pm~
恩典小组	劉海娟 Anita Tucker	周五 6pm~
芥菜种	孫明永 Mingyong Sun	周五 7:30pm~
喜乐彩虹	邢嵘 Rong Xing	周五 7:30pm~
以诺团契	邱清忠 Jack Chiu	周五 7:30pm~